
Sjömarkens Vägförening                PROTKOLL
ÅRSMÖTE
9 maj 2018
Idrottsgården

Närvarande 29 personer

1.         Val av ordförande till mötet

Till ordförande för mötet valdes Ulf Landegren.

2.          Val av sekreterare till mötet

Valdes Hans Hedlund

3        Val av justeringsmän tillika rösträknare

Valdes Fred Johansson och Åke Andersson

4.          Godkännade av kallelse till mötet

Kallelse hade skett via annons i Borås Tidning, två söndagar i följd. Därtill 
utdelad till alla medlemmar i deras brevlådor och på vår hemsida.

Kallelsen godkändes av mötet

5.         Godkännande av dagordning för mötet

Förslaget till dagordning godkändes.

6.         Ordningsfråga vid röstning och val

Tas upp vid behov

7.         Styrelsens verksamhetsberättelse för verksamhetsåret    
2017-05-01 till 2018-04-30

Verksamhetsberättelsen som var utdelad gicks igenom och godkändes, lades
därefter till handlingarna.

8.         Revisionsberättelse för verksamhetsåret

Revisionsberättelsen som var utdelad gicks igenom och godkändes av mötet.



9.         Ansvarsfrihet för styrelsen för verksamhetsåret 2017/18

Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2017/18

10. Information om tvist i tingsrätt

Mötet informerades om läget i tvisten rörande Skolvägen 21

11. Information från Trafiksäkerhetsverket angående 
trafiksituationen på Alingsåsvägen 

Hans Borge har efter idogt arbete lyckats få hit represetanter från 
Trafiksäkerhetsverket till ett möte på plats, vid mötet var även represetanter 
från komunen med. Vi hade ingen framgång med alla önskemål om åtgärder 
vid och kring Alingsåsvägen men det skulle göras en trafikmätning.
Dokumentation kring brevväxling med Trafiksäkerhetsverket var utdelad på 
mötet. 

12. Inkomna ärenden och motioner.

Oscar Johansson har inkommit med en motion rörande skyltning som 
förtydligar att ”högerregeln” gäller på Alingsåsvägen samt förtydligande om att
våra gator är BK 2 klassade. Det sistnämda viktigt inför byggnationen av 
skolan.
Styrelsen tar på sig att arbeta med dessa frågor kommande år.

Ulf Landegren har inkommit med motion rörande anlitande av etreprenör för 
skötsel av skyltar, buskar och gräsytor på vägmark.
Styrelsen tar på sig att lösa detta kommande år.

Fred Johansson har inkommit med motion rörande övertagande av 
vägstrecka Backabo S:5 till Sjömarkens vägförening
Mötets mening är att denna vägsträcka ska ha samma skötsel som våra 
övriga gator.

Viktor Emanuelsson har inkommit med motion rörande skumd sikt korsning 
Melltorpsvägen och Lindevägen.
Styrelsen åtar sig att hitta lämplig lösning på siktproblemet.

Asfaltplanen gicks igenom och då framföres det på mötet att trottoaren vid 
Ljungvägen var väldigt dålig
Styrelsen tar på sig att driva detta under kommande år.



13. Beslut om arvode till nästa års styrelse och revisorer

Arvodet sattes till ett helt basbelopp att fördela av styrelsen

14. Granskning av styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat 
kommande år 

Föreningens balansräkning samt vinst- och förlusträkning var utdelad 
tillsammans med dagordningen gicks igenom och godkändes av mötet.

15. Beslut om antalet ledamöter i styrelsen (i dag 7 st)

Årsmötet mening är att vi fortsätter att vara 7 st i styrelsen

16. Val av ordförande verksamhetsåret 2018/19

Till ordförade valdes Ulf Landegren (omval 1 år)

17. Val av styrelseledamöter verksamhetsåret 2017/18

Till styrelseledamöter valdes:

Margareta Ryderman (nyval 2 år) 
Oscar Johansson (kvarstår) 
Hans Hedlund (omval 2 år) 
Peter Janosi (omval 2 år) 
Ann-Christin Aldemin (nyval 2 år) 
Fred Johansson(nyval 2 år)

18. Val av revisorer 2018/19, 2 st personer

Claus Walka ( Omval 2 år )
Fredrik Andersson (nyval 2 år)

19. Val av valberedning 2018/19, 2 st personer

Åke Andersson ( nyval )
Rune Andersson ( nyval )



20. Tid och plats för protokolljustering och tillhandahållande av 
protokoll för medlemmar 

Protokollet justeras måndag den 14 maj på Sjöhagsvägen 57 kl 15.00
Finns där efter tillgängligt på Sjömarkens vägförenings hemsida.

21. Övriga frågor

– Snöröjning Hagavägen har varit dålig under vintern.
Detta följs upp av styrelsen så att det fungerar under kommande 
vinter. 

22. Mötet avslutas

Ordförande Ulf Landegren förklarade mötet avslutat

      

Sjömarken 9 maj 2018

Hans Hedlund Ulf Landegren
Sekreterare Ordf. vid årsmöte

Fred Johansson           Åke Andersson
Justeringsman Justeringsman           


